

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEALS AND LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 6/3/03. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENTS IN THE FOLLOWING APPEALS AND APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR POURVOIS ET DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 6/3/03. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DU REGISTRAIRE LES JUGEMENTS DANS LES APPELS ET LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

APPEALS / APPELS:

(Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à:

<http://www.scc-csc.gc.ca>)

28601 Information Commissioner of Canada - v. - Commissioner of the Royal Canadian Mounted Police - and - Privacy Commissioner of Canada (F.C.) 2003 SCC 8 / 2003 CSC 8

Coram: McLachlin C.J. and Gonthier, Iacobucci, Major, Bastarache, Binnie, Arbour, LeBel and Deschamps JJ.

The appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-820-99, dated March 13, 2001, heard on October 29, 2002 is allowed, the judgments below are set aside and the RCMP Commissioner is ordered to disclose to the appellant the following information with respect to the four RCMP officers, Robert Shedden, Kenneth Craig, Bob Zimmerman and Larry Ronald Wendell:

- (1) the list of historical postings, their status and date;
- (2) the list of ranks, and the dates they achieved those ranks;
- (3) their years of service; and
- (4) their anniversary date of service.

Costs are awarded to the appellant throughout.

L'appel contre l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-820-99, en date du 13 mars 2001, entendu le 29 octobre 2002 est accueilli et les jugements des instances inférieures sont annulés. La Cour ordonne au Commissaire de la GRC de communiquer à l'appellant les renseignements suivants au sujet des quatre agents de la GRC, Robert Shedden, Kenneth Craig, Bob Zimmerman et Larry Ronald Wendell :

- (1) la liste de leurs affectations antérieures, leur statut et les dates y afférentes;
- (2) la liste de leurs grades et les dates auxquelles ils les ont obtenus;
- (3) leurs années de service;
- (4) la date anniversaire de leur entrée en service.

L'appellant a droit à ses dépens devant toutes les cours.

28717 **Her Majesty the Queen - v. - Joe Markevich - and - Teck Cominco Metals Ltd. (F.C.)**
2003 SCC 9 / 2003 CSC 9

Coram: McLachlin C.J. and Gonthier, Iacobucci, Major, Bastarache,
Binnie, Arbour, LeBel and Deschamps JJ.

The appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-174-99, dated May 7, 2001, heard on December 4, 2002 is dismissed with costs.

L'appel contre l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-174-99, en date du 7 mai 2001, entendu le 4 décembre 2002 est rejeté avec dépens.

APPLICATIONS FOR LEAVE / LES DEMANDES D'AUTORISATION:

Note for subscribers:

For those subscribers requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at <http://www.scc-csc.gc.ca>. Click on Information on Cases, then click on SCC Case Information.

Remarque à l'intention des abonnés :

Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d'autorisation seront affichés dans un délai de 24 heures à l'adresse suivante : <http://www.scc-csc.gc.ca> . Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Renseignements sur les dossiers de la Cour », puis sur « Renseignements sur les dossiers ».

DISMISSED / REJETÉES

Cecil Scott v. Her Majesty the Queen (Ont.)(Criminal) (29408)

M.F. v. N.M.H. (Que.)(Civil) (29498)

Steve Brian Ewanchuk v. Her Majesty the Queen (Alta.)(Criminal) (29460)

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

David John Sharpe v. Yvette Jacqueline Kirk (formerly Yvette Jacqueline Sharpe) (Man.)(Civil) (29540)

Syndicat des travailleurs et travailleuses des postes, et al. c. Société canadienne des postes (Qué.)(Civile) (29158)

T.D.L. Petroleums Inc., et al. v. Montreal Trust Company, et al. (Sask.)(Civil) (29401)

Donald George Bilawchuk, et al. v. Pauline Wawryko, et al. (Alta.)(Civil) (29386)

Pneu Pro Pose Inc. c. Oliver Rubber Company (Qué.)(Civile) (29170)

Deloitte & Touche Inc. (formerly Arthur Andersen Inc.) v. Artisan Corporation (Sask.)(Civil) (29459)

Cumberland Asset Management, et al. v. Deloitte & Touche Inc., Interim Receiver of Anvil Range Mining Corporation and Anvil Mining Properties Inc., et al (Ont.)(Civil) (29395)

Normand Cléroux c. Procureur général du Canada (FC)(Civile) (29350)

Elizabeth Balanyk v. The Greater Niagara General Hospital, et al. (Ont.)(Civil) (29423)
